
joeyyap.com Joey Yap on Facebook:

JOEY YAP’S
FENG SHUI VOYAGE 2016

February  11, 2016 
Episode 6

從2月7日至2月15日，請留意Astro華麗台

Astro Wah Lai Toi (Channel 311) , Astro Wah Lai Toi HD (Channel 310)
February  6 - February 11, 2016    |   7:00 pm - 7:30 pm

These notes are meant to complement the material and content 
of the ‘Joey Yap’s Feng Shui Voyage 2016’ TV show on Astro 

Wah Lai Toi. Use it to help you further understand the principles 
and techniques explained by Dato’ Joey Yap during the show. 

Feel free to print out the notes prior to the show and have them 
on hand to assist and guide you in understanding the material as 

you watch the show.

請在觀看‘玄來過新年’電視節目前細讀此筆記。它有助您進一
步了解 Dato’ Joey Yap 在節目中所提及的各種風水名詞或術語。
您也可以在節目播映前把筆記打印出來以方便了解節目的內容。
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Joey Yap on Facebook : www.facebook.com/joeyyapFB

Throughout the program, we will refer to your Personal BaZi Profiling Chart. To plot your chart:
請在收聽節目前，把自己的八字性格分類法與星命圖打印出來。

www.joeyyap.com/bzchart

DO THIS FIRST 首要步驟

LOG ON NOW!

Sample 列子:  This is how your BaZi Profile & Life Star Chart look like. 
八字性格分類法與星命圖的樣本如下

Sample: This is how your Chart looks like

Your Feng 
Shui Gua
風水命卦

Your Day 
Master
日主

How You 
Operate 
五型格

Your Annual Qi 
Men Mobility 
Directions
& 2016 Qi Men 
Life Palace
本命流年 
奇門出行方
& 流年奇門
命宮

Your 2016
Qi Men
Elements
八字命盤奇門

Your Profile 
十神格

Your Qi Men Destiny Palace
奇門命宮

Your Life Star 星命

Your Natal 
Chart
本命八字

Your Luck 
Cycle
大運

Your
Annual
BaZi Stars
& Year Stars
本命八字流年
吉凶星&
年星
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Five Yellow (五黃) : 
NORTHEAST (東北)   
22.6º - 67.5º

It would be best to give your attention to the 
Northeast sector of your property in 2016 as 
it is the ‘danger zone’ for the year. As such, 
it is imperative for you to avoid this sector at 
all cost and refrain from undertaking any major 
refurbishment, renovation or drilling work to avoid 
provoking the negative energies contained therein. 
There is, however, an exception to this rule. If this 
sector is an open, vast and pleasant area such as 
a courtyard, you can anticipate the likelihood of 
sudden financial gains to befall you. 勘輿學中有一
句術語：「五黃到位，驚過見鬼」，五黃所到之處會
形成煞氣，所以古人稱為「五黃凶煞」或災煞位，因
為此星會帶來災劫、厄運，對官祿、財帛、家庭、健
康、人緣都有負面影響。而今年東北乃屬產業的危險
地帶，無論你用盡任何辦法，都得避免在這一方進行
任何大型裝修工程，以免啟動該區域的負“氣”。不
過，若這方位落在公開且廣闊的庭院，那麼你可能會
有意外收穫！

寅
Yin

Year Breaker (歲破) : 
NORTHEAST 3 (東北3) 
52.6º - 67.5º

The Northeast 3 sector is inauspicious in 2016 
due to the presence of the Year Breaker. Also 
known as the ‘Wrath of the Grand Duke’, the 
Year Breaker, if aggravated, can lead to extremely 
serious repercussions. As such, it is advised that 
any renovation and refurbishment work in this 
area be called off, leaving this area untouched and 
inactive. In the worst-case scenario, the negative 
effects associated with the Year Breaker can be 
worse than the repercussions of the Grand Duke. 
歲破也被稱為“犯太歲”，會帶來多困厄或百事不順
的影響，所以大家必須提高警惕。今年的歲破方位位
於東北3，是最詳的位置。有時歲破帶來的影響難免
會比太歲更嚴重，應可避免在此位置進行裝修或翻新
工程。

申
Shen

Grand Duke (太歲) : 
SOUTHWEST 3 (西南3) 232.6º - 247.5º

The Grand Duke resides in the Southwest 3 sector in 2016, bringing about 
negative consequences, such as misfortunes and accidents, to the property 
and its occupants if provoked. It would be best to avoid activating the 
negative energies contained therein, by refraining from renovation and 
groundbreaking activities at this area. Apart from that, it is also not advisable 
to spend time at this sector, especially for activities that are important. The 
same rule applies to your workplace, whereby it is not recommended for 
you face or spend time at the Southwest 3 sector of your office, as negative 
consequences are likely to prevail. To counter the negative effects bearing 
on this sector, you could put your back against the Southwest 3 sector to 
greatly enhance your authority at work, thus exerting better sense of control 
ultimately. 俗諺：太歲當頭坐，無喜必有禍。太歲來訪，無病恐破財。今年太歲
在西南3方，無論是在工作環境或是家裡，應盡可能避免在此進行任何裝修或破
土工程，或是花太多時間呆在這區域，尤其是一些重要的聚會或活動。你也必須
在你工作地點上小心翼翼，充滿負能量的西南3方會帶來很多負面影響。若你想
扭轉乾坤，可背朝西南3方，這將有助提升你的工作權威。

丙午丁
Bing Wu Ding

Three Killings (三煞) : 
South (南) 157.6º - 202.5º

Take note of the South sector of your property in 2016 as the inauspicious 
3 Killings Star will reside there. It is important for you to leave this sector to 
its peaceful time alone and not undertake any significant groundbreaking or 
renovation activities at this sector. If provoked, this Star will manifest some 
serious unfortunate consequences for both the property and its inhabitants. 
A series of potential repercussions can be expected in the form of robberies, 
theft, mishaps and accidents, loss of wealth and material possessions, as 
well as persistent health complications. 風水學中有句話叫：“想要發，斗三
煞”。犯流年三煞將影響財運，可能會出現破財漏財、家人受傷患病等問題。在
丙申年，凶星三煞將進駐你產業的南方，盡可能避免在這一方位進行任何破土或
裝修工程。一旦不小心犯煞，此星將為你產業和居住者帶來搶劫、偷竊、輕微事
故，意外，破財及物質財富損失，甚至是健康問題等的不幸的後果。

Feng Shui Afflictions for 2016五黃，歲破，太歲與三煞位
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Auspicious Date
吉日

Auspicious Time
吉時

Animal Sign that Will Not Benefit
不適宜的生肖

6 March 2016 8.30am 蛇 Snake

18 March 2016 11.30am 蛇 Snake

30 March 2016 11.30am 蛇 Snake

12 April 2016 1.30pm 馬 Horse

24 April 2016 9.30am 馬 Horse

Good Dates For Grand Opening 開工吉日


